
Inleiding

De fiets mag zich verheugen in toenemende belangstelling. Steeds meer mensen zien dat een transitie van

autogebruik naar lopen, fietsen en OV noodzakelijk is voor een leefbare, veilige en duurzame Haagse regio.

Daarbij is fietsen ook gezond en leuk. Fijner, veiliger, beter en vaker fietsen in Den Haag,

Leidschendam-Voorburg, Wassenaar en Rijswijk: daar wil de afdeling zich ook in 2024 weer voor inzetten. In dit

jaarplan wordt beschreven hoe het afdelingsbestuur en de besturen van de onderafdelingen daaraan gaan

werken én hoe we hier samen in optrekken.

Missie

“De Fietsersbond afdeling Haagse regio zet zich in voor veilig en comfortabel fietsen en levert hiermee een

bijdrage aan een leefbare, gezonde en actieve Haagse regio én aan fietsgeluk voor iedereen.”

Samen aan de slag in de Haagse regio

In 2023 is gestart met het periodiek samen vergaderen om elkaar beter te leren kennen en te zien waar

gezamenlijke thema’s aanleiding geven tot gezamenlijk optrekken. Ook in 2024 vergadert het afdelingsbestuur

periodiek samen met een afvaardiging van het bestuur van de onderafdelingen op locatie in een van de vier

gemeenten in onze regio. Verslagen van de bestuursvergaderingen van de (onder)afdelingen worden gedeeld.

Waar nodig en naar behoefte trekken we samen op in contact met ambtelijke en politieke contacten in de

verschillende gemeenten. Dat laat onverlet dat de onderafdelingen zelf primair aan zet zijn als het gaat om

contacten, beleid en knelpunten in de eigen gemeente.

Om kennis te delen organiseren we 2x per jaar een gezamenlijke schouw van doorgaande fietsroutes. Op basis

daarvan vragen we samen aandacht voor regionale routes.

Inhoudelijk zetten we in de hele regio in op twee speerpunten uit de in 2023 opgestelde Fietsvisie:

● Fietsveiligheid. In Den Haag maar waarschijnlijk ook in de andere gemeenten binnen de Haagse regio is

het aantal verkeersslachtoffers toegenomen i.p.v. afgenomen.

● Drukte op fietspaden en fietsstroken. Doordat meer mensen de fiets pakken, wat wij juist stimuleren,

is het wel steeds drukker op de fietspaden. Ook de toegenomen snelheidsverschillen door de toename

van het aantal e-bikes zorgt voor meer conflicten tussen fietsers onderling.

Den Haag

Het afdelingsbestuur heeft de volgende speerpunten voor Den Haag en de bredere Haagse regio:

● De gemeente Den Haag aansporen om in het beleid meer rekening te houden met de fietsers en om

beleidsprogramma’s voortvarend uit te voeren. Ook onderzoeken we hoe we bij de MRDH en provincie

Zuid-Holland goed in beeld kunnen zijn;

● Zichtbaar zijn in Den Haag bij concrete herinrichtings- en participatietrajecten;
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● Meedenken in grotere Haagse (gebieds)ontwikkelingen, zoals de Binckhorst en Den Haag Zuidwest;

● Het warm houden van de contacten met de fietswoordvoerders van de Haagse gemeenteraadsfracties;

● Het betrekken en enthousiasmeren van onze leden met als doel het aantal vrijwilligers te vergroten en

onze werkgroepen goed bemenst te houden;

● Het verder verbeteren van onze communicatie uitingen ten einde ons bereik te vergroten en daarmee

onze boodschap verder de stad en de regio in te kunnen brengen. Mede vanwege het naderende

afscheid van de hoofdredacteur heeft in 2024 de Fietsbel onze bijzondere aandacht.

Het bestuur wil onder andere werken aan deze speerpunten door middel van de volgende plannen, waarbij we

samen optrekken met onze werkgroepen:

● Het organiseren van minimaal één grote bijeenkomst voor nieuwe leden in de Haagse regio, aangevuld

met enkele kleinere bijeenkomsten voor nieuwe Haagse leden die overwegen actief te worden.

● Het actief benaderen en actief ingaan op verzoeken tot overleg met raadsleden en

fractievertegenwoordigers om te bespreken op welke manier we de ideeën in het coalitieakkoord in de

komende periode snel gerealiseerd krijgen.

● Regelmatig overleg met bestuurders en ambtenaren over beleid, uitvoeringsprogramma’s en concrete

projecten en knelpunten.

● Het opstellen van een communicatieplan en het verder versterken van de samenhang in de

communicatie én de daarbij betrokken vrijwilligers.

● Het organiseren van (zichtbaarheids)acties in de stad op specifieke fietsknelpunten.

● Het betrekken van andere organisaties bij het verder brengen van onze standpunten , bijv. samen

optrekken met scholen(koepels), bewonersorganisaties etc.

Door actief mee te denken met enkele grotere ontwikkelingen hopen we ook daar het fietsbelang vroegtijdig in

te brengen. Het gaat daarbij o.a. om

● Instroom Nieuwe Trams Haagse Regio (INTHR) in de stad, zoals op de Beeklaan, Goudenregenstraat en

Duivelandsestraat

● Afronding van de aanleg van alle sterfietsroutes

● Stimuleren van meer fietsparkeerplaatsen in de Binnenstad, winkelstraten en woonbuurten

● Nationaal Programma Den Haag Zuidwest

● Ontwikkelingen rond CS, HS, Laan van NOI en Binckhorst (Central Innovation District)

● Energietransitie (Klimaatpact, Op weg naar Den Haag 2030, Duurzame mobiliteit)

Uiteraard blijven we nauw betrokken bij het gemeentelijke Uitvoeringsprogramma “Ruim baan voor de fiets” en

het Uitvoeringsprogramma Verkeersveiligheid. We dragen zowel ambtelijk als richting de gemeenteraad en de

wethouder uit dat we de inzet op verkeersveiligheid op dit moment volstrekt onvoldoende vinden in het licht

van het onlangs aan de gemeenteraad aangeboden onderzoek.

Onderafdeling Leidschendam-Voorburg

Het bestuur van de onderafdeling zet zich ook in 2024 in op:

● Het volgen, toetsen en voorstellen doen bij de ontwikkeling en uitvoering van het gemeentelijke

beleid.

● De vertegenwoordiging in gemeentelijke en regionale projecten (niet uitputtend Fietsroute N14

Sijtwende, Verlengde Velostrada, sterroute Trekfietstracé, Mall of the Netherlands en herontwikkeling

winkelcentrum De Julianabaan).

● Het voorlichten van de leden d.m.v. de website, Facebook, het jaarverslag en fietstochten.

● Het behandelen van wensen en klachten van inwoners.

In 2024 zal extra aandacht worden besteed aan

2



● Het geven van input voor de Omgevingsvisie en het Omgevingsplan.

● Het betrekken van leden bij overleg over gemeentelijke plannen en projecten in hun woonwijk.

● Het actualiseren van de taakverdeling binnen het bestuur van de onderafdeling i.v.m. het vertrek en de

komst van leden.

Op basis van het coalitieakkoord en de begroting 2023-2026 zal inhoudelijk aandacht nodig zijn voor de

volgende onderwerpen:

● Damcentrum autoluw maken

● HOV Den Haag Voorburg, o.a. herprofilering Pr. Mariannelaan i.v.m. opheffen tramlijn

● Actieplan verkeersveiligheid

● Velostrada Binckhorst-Voorburg noord

● Trekfietstracé (aanpassen kippenbruggetje)

● Herinrichting van Dr. Van Noortstraat Stompwijk

● Vervanging verkeersregelinstallaties

● Rioolvervanging

Onderafdeling Rijswijk

Het bestuur van de onderafdeling zet zich ook in 2024 in op

● Het betrekken van politieke partijen bij “de fiets”.

● Het onderhouden en verbeteren van de contact met de gemeenteambtenaren.

Specifieke activiteiten die de onderafdeling wil oppakken zijn o.a.

● Het op de kaart zetten van de in 2023 opgestelde Fietsvisie

● Het in kaart brengen van fiets-ongevallenlocaties

● Het onderzoeken van knelpunten in belangrijke fietsroutes

● Het inventariseren van schoolzones

● Het betrekken van de leden via een enquête om knelpunten te inventariseren

● Het verbeteren van onze bekendheid d.m.v. het uitvoeren van een stickeractie

● Lobbyen voor het aanstellen van een Rijswijkse Fietsambassadeur

Daarnaast wil het bestuur in een brainstorm kijken waar de onderafdeling invloed op kan hebben en op welke

manier.

Onderafdeling Wassenaar

Fietsersbond Wassenaar zet zich in 2024 weer actief in. Wij organiseren dit jaar enkele evenementen en

schrijven minimaal 6 persberichten voor de lokale krant. Wij gaan onze eigen website vullen en onder de

aandacht brengen en plaatsen hier een meldingspagina voor fietsonveilige punten.

Dankzij onze goede contacten met de gemeente hopen we invloed uit te oefenen op het

wegencategoriseringsplan, het nieuwe parkeerbeleid in 2024 en het aanpakken van fietsonveilige punten. We

willen dat er minimaal 2 punten worden aangepakt die zeer onveilig zijn.

We willen groeien van 60 naar 70 leden in 2024.

De evenementen die we organiseren dit jaar zijn:

● Avond over fietsvakanties met leuke sprekers

● Fietslichtjesparade Wassenaar

● Standje op de Koningsmarkt voor het werven van nieuwe leden

● Fietsfestival 2024 (onder voorbehoud)
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